
 

 

Nordfjellarådet - referat fra møte 13.10.2020  

14.10.2020 

Møtested:  Digitalt på teams  

Møtetid:  13.10.2020, kl. 13-14.30  

Møtedeltakere fra 

Nordfjellrådet:  

Petter Rukke, Hol kommune  
Solveig Vestenfor, Ål kommune  
Pål Rørby, Hemsedal kommune (delvis til stede) 
Hans Erik Ringkjøb, Voss herad  
Hans Petter Thorbjørnsen, Ulvik herad  
Audun Mo, Lærdal kommune 
Trygve Skjerdal, Aurland kommune 
Gunhild Dalaker Tuseth, Fylkesmannen i Oslo og Viken 
Kjell Kvingedal, Fylkesmannen i Vestland 
Steinar Berthelsen, Viken fylkeskommune  
Jon Ove Lomheim, Vestland fylkeskommune  
Runar Tufto, villreinnemnda  
Sigmund Tveithagen, villreinutvalget for Nordfjella 

Forfall:  Ingen 

Til stede fra 

administrativ 

gruppe:  

Torkil Bratberg Dokk, Hol kommune 
Reidun Åker, Ål kommune 
Sandra M. Paulsen, Ål kommune 
Lars Præstin, Ulvik herad 
Magnhild Aspvik, Lærdal og Aurland kommuner 
Monika Lysne, Lærdal kommune 
Lars Nesse, koordinator for CWD i Nordfjellakommunene 
Even Knutsen, Fylkesmannen i Oslo og Viken 
Brede Kihle, Fylkesmannen i Oslo og Viken 
Øistein Aasland, Fylkesmannen i Vestland  
Hermund Mjelstad, Fylkesmannen i Vestland 
Snorre Waage, Vestland fylkeskommune 
Espen Nedland Hansen, Viken fylkeskommune  
Lise-Berith Lian, Viken fylkeskommune 
Ellen Korvald, Viken fylkeskommune 
Siri W. Bøthun, villreinnemnda  
Trond Erik Buttingsrud, nasjonalparkforvalter for Hallingskarvet 

Andre: Anne Beathe Tvinnereim, fylkesråd for plan, klima og miljø i Viken 

Møteleder:  Steinar Berthelsen, Viken fylkeskommune  

Referent:  Ellen Korvald, Viken fylkeskommune  

 

  



 

 

1. Valg av leder og nestleder  

Vedtak: 

Som leder velges: Steinar Berthelsen, Viken fylkeskommune 
Som nestleder velges: Trygve Skjerdal, Aurland kommune 

Enstemmig vedtatt. 

2. Handlingsprogram for 2021-2024 

Vedtak: 

Nordfjellrådet anbefaler fylkestingene å vedta Regional plan for Nordfjellas handlingsprogram 2021-
2024, datert 21.09.2020 med følgende endring: 

• Leder i det nyopprettede villreinutvalget for Raudafjell inviteres som medlem i 
Nordfjellarådet. Dette innarbeides i kap. 2. 

• Det presiseres at de to fylkeskommunene hver skal ha to medlemmer (kun redaksjonell 
endring). 

3. Neste møte i Nordfjellarådet  

Rådet konkluderte med at det ønsker et fysisk møte midt i januar. Viktige rammer: 

• god bredde i faglige foredrag, både om villrein og næring. CWD må gis særlig 

oppmerksomhet. 

• gjennomføres som fellesmøte med Hardangerviddarådet, trolig på Geilo. 

Dersom fysisk møte ikke lar seg gjennomføre, gjennomføres det som web-seminar. 

4. Eventuelt 

Følgende ble tatt opp som innspill til videre arbeid under dialogen om handlingsprogrammet eller 

under eventuelt.  

• Solveig Vestenfor, Ål kommune, tok opp spørsmålet om årlig rullering av 
handlingsprogrammet er delegert til Nordfjellarådet. Rolleavklaring her vil bli tatt opp i sak til 
fylkestingene. 

• Kjell Kvingedal, Fylkesmannen i Vestland, påpekte viktigheten av å få oversikt over status 

mht. implementering av den regionale planen i kommuneplanene. 

• Lars Nesse, CWD-koordinator, påpekte utfordringen med turlagenes sjekkpunkter for 

turgåere innenfor nasjonalt villreinområde.  

• Siri Bøthun, villreinnemnda, påpekte at det i praksis er vanskelig å få gjennomslag for den 

helhetstenkning som handlingsplanprosjektet Villreinfokus i vilkårsrevisjoner tilsteb er. Men 

at det er svært viktig å sette søkelys på dette. 

• Siri Bøthun, villreinnemnda, viste til brev fra villreinnemnda der viktigheten av å overholde 

den regionale planens arealføringer også nå når villreinen ikke er der, ble understreket. 

Ordfører i Ål mente alle kommunene har en klar ambisjon om å overholde dette. 

Flere av disse momentene vil falle naturlig inn i arbeidet med oppfølging av handlingsprogrammet.  


